
Dagsorden FAU-møte mandag 4. November 2024 kl 1700-1830  
Sted: personalrommet Teglverket skole. Møt opp ved inngangen til administrasjonen, på t-banesiden 

  
Medlemmer i FAU  

Klasse  Representant  Vara  Møtt  Vara  Forfall  

1A Kate Wing Nguyen Hoang Stian Marcussen Magnell  X     

1B Runar Forsetløkken  Veronica Berge        

2A Ingrid Kleiva Møller  Kari Hauge        

2B Eirik Haddeland Paulsen  Maria Therese Stephansen    X     

3A Cindy Lara Skaar    X     

3B Mirja Sandbakk  Kristin Rokstad   X     

4A Liv Braathen   Colin Oswald      X   

4B Bettina Johnsen  Tine Charlotte Haraldsen   X     

5A Tonje Stabell   X     

5B Kristine Laundal  Hildegunn Rovik        

6A Leila Erdis Thomas König        

6B Behnam Farazollahi  Christine Elnæs     X   

7A Erlend Ropstad   Mathias Eick         

7B Stine Nyheim  Miriam Reneé Berge   X     

8A Ida Lund Bjørnsen  Hedvig Marie Larsen   X     

8B Marianne Brenk Knutsen  Agnete Størseth   X  X   

8C Sigrid Thori Kroken  Ingunn Marie Holmstad   X     

8D Lisbeth Øien-Andersen  Jelena Knezevic        

9A Marsela Muselovic  Amra Delic-Teskeredzic    X     

9B Helene Vada Leder FAU Ingvild Myhren Grønbæk   X     

9C Magnus Bjørkås          

9D Elin Bollhorst NL FAU Espen Stranger Seland   X     

10A Kristine Ohma  Marianne Knutsen        

10B Marita Vada         

10C Marius Mårnes Mathiesen  Ida Lien   X     

ALFA Skjalg Sørhaug         

 OMEGA  Miriam Magelssen          

  
  
  
Dagsorden  

 

Saksnr  Sak  Ansvarlig  Beslutning/oppfølging/ansvarlig  

1.   Godkjenning av 
innkalling 

Leila ➔ Innkallingen ble godkjent.  
       Noen fikk sen innkalling  grunnet at 
møteleder fikk navnene sent.  
➔ Referat forrige møte godkjent.  
Ettersom ny leder og nestleder ble valgt 
senere i møtet er Leila møteleder.  

2.   Orientering fra skolen 
ved sosiallærer 

Kathrine  Kathrine orienterte om hennes ansvar som 
sosiallærer på barnetrinnet.  



• Sitter i SMU (SkoleMiljøUtvalget) 

• Drifter elevrådet på barnetrinnet 
 
Det er laget aktivitetshjul for alle trinn 
som viser aktiviteter som går igjen hvert 
år.  
Se vedlegg under referatet  
 
FAU har noen midler inneværende år som 
skolen har fått disponere til å lage 
skolesjakkturnering.  
 

3.   Valg av leder og 
nestleder  

Alle   Valg avholdt:  

• Leder: Helene Vada (9A)  

• Nestleder: Elin Bollhorst (9B) 
 

4.   SMU refleksdag 
 

Colin Orientering fra SMU:  
SMU ønsker mer fokus på 
trafikksituasjonen og trafikksikkerhet. Det 
jobbes med å få tak i reflekser og dele ut 
og SMU ønsker å vite om FAU støtter 
initiativet: 

➔ FAU stiller seg sterkt bak bruk 
av refleks og støtter SMU med 
initiativet. 

 
Fra salen: Forslag om å sjekke med Trygg 
Trafikk i forhold til om de har reflekser 

➔ Marianne sjekker med Trygg 
trafikk 

➔ SMU oppfordres også til å 
sjekke med sosiallærer 
Kathrine om det finnes noen 
igjen etter refleksdagen i 
oktober.  

5.   Ravning  
Kort orientering, forslag 
til endring i rapportering 
og innspill til mer 
belysning i 
skolegården/uteområdet 
(sammenheng med 
punkt 6 nedenfor) 

Marianne/Tonje Orientering fra Ravnegruppa:  
Gruppa har vært i kontakt med Salto og 
opprettet kontakt med ravnegruppe på 
Hasle skole.  
 
Ny rapportering etter ravning:  
Hvis det skjer ting og det blir rapportering 
– send rapport til egen e-post adresse som 
er opprettet: 
ravningteglverket@gmail.com 
 
Orienterer om ravneordning: 
Ravningen starter fra 3. trinn. Dette ble 
gjort for å spre byrden over flere klasser.  
Hver klasse har fått to perioder, altså 4 
ganger per år.  



Oversikten over listene ligger på 
hjemmesiden til Skolen.  
FAU representant i hver klasse har ansvar 
for å sette opp gruppene.  
Forslag fra Ravnegruppen:  

• Del klassen i 4 grupper. Når det er 
flere foreldre i hver gruppe så blir 
man mindre sårbar og det vil alltid 
være noen som kan gå.  

• Sett foreldre på vakter, og kan de 
ikke så må de bytte internt.   

 

6.   Uteområdets 
tilgjengelighet for 
ungdomsskoleelevene. 

8 trinn Rektor svarer:  

• Lyset ute i skolegården: Lyskastere 
er bestilt for mange måneder 
siden. Dessverre tar det tid. 
Ettersom skolen kun er leietagere, 
må det gå via bestilling.  

• Basketkurv har tidligere blitt 
ønsket i skolegården, men det ble 
avslått grunnet for mye støy for 
beboere på Hasle torg. 

•  Det har også blitt prøvd tidligere 
med ulike tidspunkt for storefri. 
Resultatet av det var att kun 2-3 
elever var i skolegården og etter 
en tid var det ingen. Det er også 
ressurskrevende med å ha voksne 
på plass.  

• I fjor ble det brukt penger på 
bordtennisbord, spill og 
saccosekker som ble brukt i hang-
outs inne for ungdommene.  De 
får være i skolegården i lille-fri 
men det observeres at de ikke går 
dit.  

• Skolen har også miljøarbeidere 
som ikke er på fastsatte steder, 
skolen har voksne ved Hasle torg 
butikker. Det er ikke mottatt noe 
fra ungdommene selv angående 
hva de ønsker.  

 
Spørsmål fra salen: Har skolen merket 
noen endring etter at mobiltelefon forbud 
ble innført?  
Rektor svarer: Litt tidlig å si noe om det 
enda. Sosiallærer istemmer.  
Ungdommene er overalt på skolen. Det 
som er litt synd, er at det ikke er noe 
overskydd ute hvor de kan oppholde seg 



når det er dårlig vær. Men det er noe 
skolen eventuelt må bekoste selv. 
 
Tonje orienterer: I området rundt 
uteområdet skal det bygges leiligheter og 
næringsvirksomhet. Det er ikke noe plass 
til noe annet i forhold til uteområdet. 
Regulering er ikke vedtatt enda.  
Se linker under referat for mer 
informasjon om planene. 
 

7.  Trafikk på skolevei Tonje  • Sosiallærer: Nevner utfordring 
med att biler blir stående i 
rundkjøringen utenfor skolen, da 
dette er kun tenkt for av-og 
påstigning.  

• Fra salen: Grenseveien skal 
reguleres til bygate. Det er satt 
opp oppstartsmøte. Og FAU på 
Hasle og Teglverket bør komme 
med en uttalelse om den 
reguleringen. Det er laget tegning 
og oversikt over hvor ting 
kommer. Men den er ikke så 
nøyaktig at man se hvor disse 
endringene kommer. Det 
diskuteres også om rundkjøringen 
skal gjøres om til lyskryss.  

• Dokumentet legges også ut på 
Teams kanalen – Se også i linker 
under referatet 
 

• SMU Colin: Hasle skole har trafikk 
vakter, og det har blitt prøvd ut på 
Teglverket en høst, men det var 
mye frafall og sykdom.  
 

• Parkeringen i rundkjøringen!  
➔ FAU: Sende en 

fellesinformasjon til klassene 
/foreldre med obs om at 
rundkjøringen IKKE er til for 
parkering!  Parkering må skje 
på Hasle Torg eller annet 
egnet sted  

 

8.   Timeplan 9.trinn ang. for 
tidlig oppstart 

Marsela Dette er en kabal som må gå opp. For 
tilfellet ingenting skolen får gjort noe med 



9  Eventuelt: Ansvar for 
rollene i FAU utover 
Leder og Nestleder 
 

Leila Forslag: Fordeling av øvrige roller og 
ansvar for FAU grupper fordeles neste FAU 
møte 

• SMU: Skole Miljø Utvalget 

• Driftsutvalg: Espen 

• Ravnegruppe: Marianne 

• Trafikkgruppe?: 

10.  Eventuelt: 
Bursdagsplakat  

3.trinn Bursdagsplakaten lager rom for at ikke alle 
blir invitert.  
Tydeliggjøring: At alle skal bli invitert når 
invitasjoner deles ut på skolen  

➔ Cindy Skar tar på seg å oppdatere. 

    

 

Linker og vedlegg:  

 
Regulering for Grenseveien 
Saksinnsyn - Plan- og Bygningsetaten, Oslo kommune 
 
Reguleringssak for Hjørnetomta Grenseveien/Økernveien 
Saksinnsyn - Plan- og Bygningsetaten, Oslo kommune 
 
 
Vedlegg: Årshjul Teglverket skole  

https://innsyn.pbe.oslo.kommune.no/saksinnsyn/casedet.asp?direct=Y&mode=&caseno=202460006
https://innsyn.pbe.oslo.kommune.no/saksinnsyn/casedet.asp?mode=&caseno=201609079


 
 

 


